



Deposit of Share Certificate Form 股票存放表格

Client Number: 客戶號碼：	Client Name: 客戶姓名：
-------------------------	-----------------------

I/We hereby instruct your Company to deposit the following shares/stocks into the above account:

本人／吾等特此通知貴公司將以下之證券／股票存放至本人於帝國國際証券有限公司之帳戶內：

Stock Code 股票編號	Stock Name 股票名稱	Quantity 股數

I/We declare that the above shareholder is the beneficial holder(s) of the stated shares/stocks.

本人／吾等現聲明以上存放股票的股東為最終實益擁有人。

I/We acknowledged and agreed:

本人／吾等確認及同意：

- (1) the share certificate is deposited to your Company at my sole risks and your Company shall not be responsible for or liable in respect of any loss or damage suffered by me/us in connection hereof;
貴公司為客戶存放的股份證書之風險將由閣下／吾等完全承擔，及貴公司將不會對閣下／吾等所遭受的任何損失和損害承擔責任或義務；
- (2) neither your Company nor any of its directors, officers, employees or agents shall have any liability whatsoever for any loss, expenses or damages suffered by me/us in relation to the deposit of the above-mentioned share certificate;
貴公司或其董事、高級職員、僱員及代理人均不對閣下／吾等的任何損失、費用或損害承擔任何責任；
- (3) to indemnify and at all times keep your Company and its directors, officers, employees or agents fully and completely indemnified from and against all claims and demands, actions and proceedings, loss and expenses including legal costs and all other liabilities of whatsoever nature or description which may be made or taken or incurred or suffered by you in connection with or in any manner arising out of the deposit of the share certificates.
向貴公司、其董事、高級職員、僱員和代理人全額賠償由存放的股份證書引起的導致的任何損失、費用、索償、債務或開支，包括法律費用。

Client Signature (with Company Chop, if applicable)

客戶簽署（公司蓋章，如適用）

日期 Date: _____ dd 日 _____ mm 月 _____ yyyy 年

For Official Use Only

Received by	Inputted by	Signature Verified by	Checked by	Approved by
Date:	Date:	Date:	Date:	Date: